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Subject: SV: [fs-planlegging] Nye medlemmer i gruppen for studentutveksling 
Date: Wed, 15 May 2013 14:17:43 +0000 
From: Marit Vartdal Engeset <mariteng@hivolda.no> 
To: Anne-Lise Lande <a.l.lande@usit.uio.no>, "fs-planlegging@usit.uio.no" <fs-
planlegging@usit.uio.no> 
 
Hei! 
 

 
På generelt grunnlag stiller eg spørsmålet om det automatisk skal vere slik at 
institusjonane skal behalde plassane sine i ekspertgruppene når medlemer 
sluttar/byttar arbeidsområde. Eg veit frå mi tid i vurderingsgruppa at det vart 
understreka veldig tydeleg at det er personen som er valt inn i gruppa som har 
plassen, ikkje institusjonen. Dersom eg har oppfatta det rett, burde ein kanskje i 
denne konkrete saka ta ein runde med alle FS-institusjonane der alle får kome med 
forslag til kandidatar før ein bestemmer noko. Eller er det kanskje lagt føringar på at 
dei store institusjonane skal vere representert i dei ulike gruppene? Eg berre spør:) 
 
Helsing Marit 
 
 

 
 
Subject: SV: [fs-planlegging] Nye medlemmer i gruppen for studentutveksling 
Date: Thu, 16 May 2013 10:29:49 +0000 
From: Eli Vangen <eli.vangen@hist.no> 
To: 'Marit Vartdal Engeset' <mariteng@hivolda.no>, Anne-Lise Lande 
<a.l.lande@usit.uio.no>, "fs-planlegging@usit.uio.no" <fs-planlegging@usit.uio.no> 
 
Enig med Marit her, både på det ene og det andre... 
 
Selv om det i praksis ofte vil være slik at institusjoner som har personer i grupper vil 
vise mest interesse for å få med nye...kanskje... 
 
eli 
 
 


